
 
 

Skolebestyrelsesmøde 30.01.2019 kl. 17.00-19.30 

 

Personalerummet 

 

Mødeleder: Signe 

Ordstyrer: Anne Sophie 

 

 

Dagsorden: 

 

 

Referat: AE 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 5. 
min. 

 

 

Godkendt af alle på mødet. 

 

2. Meddelelser fra elevrådet.  
         10 min 

 

 

Udgår 

 

3.   Meddelelser fra formanden.  
          (PG) 10 min 

 

 

 

Peter gav en tilbagemelding fra det fælles 
møde mellem SB-formænd og skoleledere 
med deltagelse af bl.a. Hans Toft. 
Stor opbakning til Tranegårdskolens måde 
at håndtere de udfordringer, der er 
beskrevet i Berlingske. Det blev drøftet, 
hvordan de forskellige skoler kunne støtte 
hinanden ved lignende processer. Hans 
Toft gav tydeligt udtryk for, at der ville 
komme en melding fra kommunal side i 
indstik i Villabyerne. 

 

4. Meddelelser fra skolen.  
          (PG, TL, AE) 10 min 

    

Samarbejdsmøde med Skovgårdskolen 
omkring fælles udskolingsprojekt. Projektet 
går ud på at videreudvikle struktur og 
ramme i en inspirationsramme. 

 

 

Sneboldkampe udfordrer nogle elever i de 
større klasser. Alle har modtaget fælles 
besked og oprids af sneregler samt givet 
anledning til dialog omkring god og 
ordentlig adfærd. 

5. Økonomi 
Orientering 

10 min. PG, TL og AE 

Udskydes til næste møde for at kunne 
præsentere et retvisende billede. 



 

6. Timefordeling 

 Bilag udleveret sidst og nyt 
udleveres   
 på mødet 

 Beslutning  
15. min TL 

 

Bilag præsenteret. Forslag om, at den 
tredje idrætstime på 4. årgang konverteres 
til en understøttende undervisningstime 
mere på årgangen. Det giver mulighed for 
at tilbyde timen som en to-lærertime og 
matcher timetallet i idræt på alle årgange. 
Forslaget er godkendt. 
De nye valgfag i kommende skoleår 
udbydes som håndværk / design og 
madkundskab. Valgfagene afsluttes med 
en prøve på 8. årgang. Vi arbejder med 
lokalitet og drøftelse omkring delehold på 
disse hold. 
Bestyrelsen holdes løbende orienteret 
omkring udbuddet og indhold i fagene. 
Skolen præsenterer et samlet overblik over 
de valgfagstilbud, Tranegårdskolen leverer, 
på et kommende møde. 

 

7. Orientering - Evaluering af forløb 
Berlingske  

25.min 

           

 

 

Drøftet. En enig tilstedeværende bestyrelse 
bakker op om formanden og ledelsen. 
Der er besluttet et indhold til tekst, som 
udsendes til forældrene snarest. 

 

8. Status på kommunikations workshop 
udbytte – hvilke tilbagemeldinger og 
hvad skal vi gøre? 

25 min.  

 

Der mødte ca 20 forældre op til 
arrangementet. Det blev drøftet, hvad der 
kunne forbedres ift. kommunikationen 
fremadrettet? 

Arbejdsgruppen arbejder videre ud fra de 
input, der kom frem på mødet.  

9. Resurseanvendelse enkeltsager 
udbytte nytteværdien 

15. min PG 

 

 

Udskydes til kommende møde 

10. Aula 

Orientering 

7. Min TL 

 

 

Systemet er blevet præsenteret for 
skolerne og er særdeles brugbart. Det skal 
overtage Intra fra august 2019. På 
tranegårdskolen starter arbejdsgruppen op 
i april som pilotskole med ekstra 
konsulenter tilknyttet skolen. Brugerfladen 
minder i sin opsætning om Messenger og 
afspejler dermed nyeste versioner 
Intra lukker ned pr august 2019. 



Fint beskedsystem, brugbar kalender og 
fælles dokumentmapper. 
Forældrene skal bruge Uni-login for at 
logge på den nye platform. 
Yderligere information kommer på senere 
møder, og bestyrelsen holdes løbende 
orienteret.  

 

11. Evt.  
5min. 

 

 

 

 

12. Punkter til kommende møder. 
Legepladser 
Ryge politik 

Tilfredshedsundersøgelsen 

Status kommunikationsgruppen 

 

 

 

Mødedeltagere: 

Klaus Munch Kjøller Afbud Anne Sophie Gottlieb 

 

Signe Christensen 

 

Sidsel Thomsager 
 

Pia Samuelsen  
 

Kim Mårtensson 

 

Barbara Bertelsen 

 

Peter Gersvang  
 

Rikke D. Gantzhorn afbud Thomas Langkjær 
 

Jacob Ørskov Reese 

 

Alice Lykke 

 

Pernille fraværende Peter Svensson 

 

Marie fraværende Julius fraværende 

                          
 

 


